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امام جمعه تبريز:پاكستان گروه «ريگي» را تحويل ندهد در روابط تجديد نظر ميكنيم

امام جمعه تبريز گفت: دولت پاكستان اگر رئيس جنايتكاران موسوم به گروه ريگي را به ايران تحويل ندهد مطمئن باشد

در روابطش با ايران تجديد نظر خواهد شد...

امام جمعه تبريز گفت: دولت پاكستان اگر رئيس جنايتكاران موسوم به گروه ريگي را به ايران تحويل ندهد مطمئن باشد در
روابطش با ايران تجديد نظر خواهد شد.

به گزارش خبرگزاري فارس از تبريز، آيتالله محسن مجتهد شبستري ظهر امروز در خطبههاي نماز جمعه اين هفته تبريز افزود:
جنايت استكبار جهاني در شرق كشور كه موجب شهادت 41 نفر از هموطنان شيعه و سني شد قلب تك تك مردم كشورمان

را مالامال از غم و اندوه كرد.
وي ادامه داد: در اين حادثه دلخراش سردار شوشتري كه از يادگاران هشت سال دفاع مقدس بود نيز به شهادت رسيد.

نماينده ولي فقيه در آذربايجان شرقي اضافه كرد: جلسهاي كه در اين محل تشكيل شده بود پنجمين جلسه از سلسله
جلسات وحدت بين قبايل سيستان و بلوچستان بود كه متاسفانه با اقدام جنايتكارانه مزدوران استكبار اين فاجعه پديد آمد.

آيتالله شبستري با تاكيد بر اين موضوع كه دست استكبار در اين موضوع كاملا روشن است، افزود: همانطوري كه مقام معظم
رهبري نيز در پيام خود فرمودند نيروهاي نظامي و امنيتي كشورمان بايد هر چه سريعتر ريشه اين جنايات را شناسايي كرده

آنها را بخشكانند و از صحنه روزگار محو كنند.
وي هدف اصلي از اين جنايت هولناك را خدشه وارد كردن به وحدت ميان شيعه و سني خواند و اظهار داشت: همانطوري كه
شهيد شوشتري در زمان حيات تلاش بيوقفهاي براي ايجاد وحدت در اين منطقه داشت اميدواريم با شهادت اين بزرگوار زمينه

مبارزه و نابودي عوامل استكبار در اين منطقه شدت يابد.
امام جمعه تبريز در بخش ديگري از سخنان خود به تصويب طرح هدفمند كردن يارانهها در مجلس شوراي اسلامي اشاره كرد و
افزود: هدفمندكردن يارانهها تصميم بزرگي است كه خوشبختانه دولت آن را به مجلس ارائه داد و نمايندگان مجلس نيز با

تغييراتي كليات آن را تصويب كردند.
وي ادامه داد: اصل موضوع هدفمندكردن يارانهها قابل قبول و پذيرفته شده است ولي بحث توزيع نقدي يارانهها به پنج دهك

پايين جامعه كه نيمي از مردم كشورمان را شامل ميشود مقولهاي حساس است.
آيتالله شبستري تصريح كرد: اگرچه فرمهاي مشخصات پر شده است، ولي تا چه حدي اين اطلاعات صحيح درج شده بايد

مورد بررسي و كنكاش قرار گيرد.
وي خطاب به مردم اظهار داشت: هموطنان بايد در راستاي اجرايي شدن اين موضوع دولت و مجلس را ياري كنند و نگران هيچ
موضوعي نباشند اگرچه شايد در روزهاي نخست مشكلاتي عارض شود ولي با صبر و تحمل اين جراحي اقتصادي را كه يك

ضرورت اجتناب ناپذير است را بايد تحمل كرد.
امام جمعه تبريز در ادامه به ويژگيهاي اجراي طرح تحول اقتصادي در كشور اشاره كرد و گفت: مصرف بهينه انرژي، كاهش
قاچاق سوخت و كالا از كشور، توزيع عادلانه ثروت بين اقشار مختلف مردم و همچنين تحقق اصلاح الگوي مصرف در كشور از

جمله ويژگيهاي اجراي اين لايحه است.
وي ميزان مصرف انرژي در كشور را بسيار زياد خواند و اضافه كرد: در حال حاضر سالانه يك تريليون و 100 هزار ميليارد ريال در
كشور صرف مصرف انرژي ميشود در حالي كه بودجه عمراني كشور تنها 180 هزار ميليارد ريال است اين ميزان يعني اسراف

در مصرف انرژي.
نماينده ولي فقيه در آذربايجانشرقي در ادامه به هفته حج اشاره كرد و افزود: حج كانون معرفت الهي است و بهترين مكان

براي نزديك شدن به پروردگار متعال است.
وي ابراز اميدواري كرد: حجاج بيتاللهالحرام امسال نيز همانند سالهاي گذشته با آمادگي كامل خود را براي كسب معنويات

آماده كنند تا پس از بازگشت نيز يك مسلمان تمام عيار باشند.
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